聯合動態 United News

邁進地球村系列——丹麥哥本哈根考察團講座

GOAL Programme - Seminar of Travel Study Programme to Copenhagen, Denmark 9/6/2011



院長馮國培教授(右)致送紀念品予丹 麥駐港總領事紀達文大使(左)。

Professor Fung Kwok pui, College Head (right), presented a souvenir to Ambassador Torben Gettermann, Consul General of Denmark in Hong Kong (left).



前排左起: 院務主任李雷寶玲女士、哥本哈根大學 Professor Russell Duncan、港美中心夏龍教授、丹麥駐港總領事紀達文大使、院長馮國培教授、副院長兼輔導長王香生教授及書院高級發展主任周鍾寶華女士與參加丹麥哥本哈根考察團的同學們於講座後大合照。

Front row, from left: Mrs Christina Li (College Secretary), Professor Russell Duncan (Professor of History and Politics, University of Copenhagen), Professor Glenn Shive (Director of Hong Kong America Centre), Ambassador Torben Gettermann (Consul General of Denmark in Hong Kong), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Professor Stephen H S Wong (Associate College Head and Dean of Students) and Mrs Jackie Chow (Senior College Development Officer), posed a group photo with the participants of the Travel Study Programme to Copenhagen, Denmark after the seminar.

中山大學訪問團到訪聯合書院

Delegation of Sun Yat-sen University Visited United College 10/6/2011



副院長兼通識教育主任余濟美教授向訪問團介紹聯合書院。

Professor Jimmy C M Yu, Associate College Head and Dean of General Education, introduced United College to the delegation.



副院長兼通識教育主任余濟美教授(右)致送紀念品予訪問團代表中山大學珠海校區黨工委副書記。中山大學學生處(學工部)副處長(副部長)兼中山大學珠海校區學生工作辦公室主任林俊洪先生。

Professor Jimmy C M Yu, Associate College Head and Dean of General Education (right), presented a souvenir to Mr Lin Junhong, Deputy Director General of

Student Affairs Office and Deputy Secretary of Party Working Committee, Sun Yat-sen University.

教職員太極及健身氣功班 (陳式太極及八段錦氣功) Staff Taichi and Qigong Course (Chen-style Taichi and Baduanjin) 15/3-14/6/2011



徐老師指導學員學習陳式太極及八段錦氣功。

Mr Xu coached participants on Chen-style Taichi as well as Baduanjin Qigong.



學員與太極老師兼全國武術太極錦標賽冠軍徐一杰先生(前排左四) 合照。

Participants posed a group photo with Mr Xu Yijie, course instructor and Wushu and Tai Chi National Championships (front row, fourth from left).